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Ribiška zveza Slovenije  tel.: 01 256 12 94 

Tržaška cesta 134  tajnistvo.rzs@ribiska-zveza.si 

1000    Ljubljana  www.ribiska-zveza.si 

Z A P I S N I K 
5. seje skupščine Ribiške zveze Slovenije 

 

Seja je potekala v četrtek, dne 24. marca 2022 z začetkom ob 17. uri v Tehnološkem Parku Ljubljana, 
stavba TP 19, Tehnološki park 19, 1000 Ljubljana. 

 

Prisotni:  

- predstavniki RD: priloga zapisnika 

- člani UO: predsednik: dr. Miroslav ŽABERL  

člani: Igor KLOBOVES, Peter SOLAR, Branko ZELIČ, Marko 
LIPOVŽ 

- organi RZS: Drago ŠKERGET, predsednik NO RZS; Jože ŠUMAH,  član NO 

- pred. RZS v skup. OKS: 

- strokovna služba RZS: 

mag. Igor MILIČIĆ 

mag. Igor MILIČIĆ, Ivica SUSMAN, Nuška BOŽIČNIK, Andreja 
BAVDAŽ 

- drugi prisotni/vabljeni: Jože TROJAR, častni član RD Sora Škofja Loka; dr. Polona 
PENGAL, strokovna sodelavka RZS za ekologijo. 

 

Sejo je na podlagi 1. odstavka 19. člena statuta RZS, sprejetega aprila 2007, sklical upravni odbor Ribiške 
zveze Slovenije. Sejo je otvoril predsednik RZS Miroslav ŽABERL.  

 

Predsednik RZS je predstavnikom RD predlagal sledeč dnevni red: 

 

1. Izvolitev delovnega predsedstva skupščine 

2. Izvolitev zapisnikarice, verifikacijske komisije, dveh overiteljev zapisnika in volilne komisije 

3. Poročilo verifikacijske komisije o sklepčnosti in verifikacija mandatov članov skupščine 

4. Glasovanje o dnevnem redu seje (poročevalec: predsednik RZS dr. Miroslav ŽABERL). 

5. Obravnava poročila o realizaciji sklepov in pobud s 4. seje skupščine v mandatu 2017-2022 

6. Obravnava in sprejem letnega poročila RZS za leto 2021 

7. Obravnava in sprejem poročila NO RZS o poslovanju v letu 2021  

8. Obravnava predloga o višini članarine za leto 2023 in finančnega plana za leto 2022  

9. Predlog pooblastila UO RZS za potrditev vloge o sofinanciranju športa v RZS 

10. Predlog sprememb Statuta RZS in Poslovnika o delu skupščine RZS  

11. Obravnava in sprejem poročila o delu RZS v mandatu 2017-2022 

12. Vprašanja in pobude predsednikov in zastopnikov RD 

13. Podelitev plaket Ivana Franketa 

14. Predstavitev poročila kandidacijske komisije RZS o poteku kandidacijskega postopka 

15. Volitve organov RZS za mandatno obdobje 2022-2027: 
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a) predstavitev kandidata za predsednika RZS z obrazložitvijo predlogov za člane UO RZS 

b) pojasnila o tehniki volitev 

c) volitve predsednika RZS in članov UO, predsednika in članov NO ter predsednika in članov 
arbitraže 

d) razglasitev rezultatov volitev 

 

Dnevni red z gradivom za 5. sejo skupščine so predstavniki RD prejeli v poslovniškem roku v 
elektronski obliki. 

 

AD 1 

 

Izvolitev delovnega predsedstva skupščine 

 

Predlog za predsedstvo skupščine je skladno z določili statuta podal predsednik Miroslav Žaberl: 

➢ Anže PETROVIČ (RD Medvode) - predsednik, 
➢ Jožef JEREBIC (RD Lendava) - član, 
➢ Boštjan Peter ZAGOŽEN (RD Šempeter) - član. 

     

Razprave udeležencev seje ni bilo. 

 

Predstavniki RD so soglasno sprejeli: 

Sklep 1: Skupščina Ribiške zveze Slovenije potrjuje izvolitev predsedstva 5. seje skupščine, kot 
ga je predlagal predsednik RZS Miroslav Žaberl. 

 

AD 2 

 

Izvolitev zapisnikarice, verifikacijske komisije, dveh overiteljev zapisnika in volilne komisije 

 

Predlog za izvolitev zapisnikarice, članov verifikacijske komisije in dveh overiteljev zapisnika je podal 
predsednik Miroslav Žaberl: 

 

➢ zapisnikarica:  Andreja BAVDAŽ  - strokovna služba RZS; 

➢ verifikacijska komisija: Martin MIKLAVEC (RD Postojna) - predsednik, 

    Igor VAJS (RD Radgona) - član, 

    Bojan KOBOLD (RD Radlje) - član; 

➢ overitelja zapisnika: Miha URH (RD Cerknica), 

    Luka MRZELJ (RD Grosuplje); 

➢ volilna komisija:  Štefan ZIDANŠEK (RD Celje) - predsednik, 

    Danilo BIŽAL (RD Medvode) - član, 

    Aljaž TROHA (RD Renče) - član; 

 

Razprave udeležencev seje ni bilo. 
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Predstavniki RD so soglasno sprejeli: 

Sklep 2: Skupščina Ribiške zveze Slovenije potrjuje izvolitev delovnih organov 5. seje skupščine, 
kot jih je predlagal predsednik Miroslav Žaberl. 

 

AD 3 

 

Poročilo verifikacijske komisije o sklepčnosti in verifikacija mandatov članov skupščine  

 
POROČILO VERIFIKACIJSKE KOMISIJE: 

V imenu komisije je poročilo podal predsednik verifikacijske komisije Martin Miklavec. Ugotovljeno je bilo, 
da je na 5. seji skupščine RZS je prisotnih 38 predstavnikov ribiških družin od skupaj 64, ki imajo 8.138 
glasov od skupno 11.674 glasov, kar predstavlja 69,71% dejanskih glasov članov in prisotnost 59,38% 
vseh RD, kar pomeni, da je skupščina sklepčna. 

 

AD 4  

 

Glasovanje o dnevnem redu seje 

 

Predlog dnevnega reda predstavil predsednik RZS Miroslav Žaberl. Na predlog je bila prejeta pobuda 
treh RD iz ZRD Maribor, ki se nanaša na spremembo članskega in tekmovalnega prispevka. Predlagal 
je, da se njihov predlog obravnava pod točko 8 dnevnega reda.  

 

V poslovniškem roku pobud za dodatne točke dnevnega reda ni bilo. 

 

Razprave udeležencev seje ni bilo. 

 

Predstavniki RD so soglasno sprejeli: 

Sklep 3: Skupščina RZS sprejema dnevni red 5. seje skupščine RZS z razširitvijo 8. točke 
dnevnega reda s prejeto pobudo treh RD iz ZRD Maribor. 

 

AD 5 

 

Obravnava poročila o realizaciji sklepov in pobud s 4. seje skupščine v mandatu 2017-2022  

 

Poročilo je predstavil predsednik RZS Miroslav Žaberl. Vsi sklepi 4. seje skupščine RZS so bili realizirani 
razen pobude, ki je bila dana s strani Bojana Levaija (RD Črnomelj) glede problematike ribiškega 
upravljanja na mejnih delih R Slovenije in R Hrvaške (izenačitev režimov), ki razen uvodnega dogovora z 
vodstvom HŠRS ni bila nedokončano realizirana. V letu RZS načrtuje ponovno srečanje s  Hrvaško 
športno ribolovno zvezo (HŠRS), kjer se bo poskušala dogovoriti o skupnih aktivnostih ribolovnega 
upravljanja. 

 

Razprave udeležencev seje ni bilo. 

 

Predstavniki RD so soglasno sprejeli: 
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Sklep 4: Skupščina Ribiške zveze Slovenije brez pripomb potrjuje zapisnik ter poročilo o realizacij 
sklepov in pobud 4. seje skupščine. 

 

AD 6 

 

Obravnava in sprejem letnega poročila RZS za leto 2021 

 

Poročilo je predstavil predsednik RZS Miroslav Žaberl. Leto 2021 je bilo še vedno v znamenju epidemije 
Covid-19, ki pa ni tako močno vplivala na delovanje RD kot leto prej. RZS je dosegla dogovor z 
Ministrstvom RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano (MKGP) o 50% znižanju plačila zneska 
koncesijske dajatve za RD. Del omilitvenih ukrepov vlade RS je bila možnost koriščenja turističnega bona 
BON 21, ki je veljal tudi za nakup turističnih ribolovnih dovolilnic, kar so nekatere RD dobro izkoristile. Na 
področju naravovarstva in ekologije ostajajo nerešena vprašanja in področja, ki niso urejena. Ribiško 
gojitveni načrti (RGN) so še vedno v sprejemanju. Izpostavil je problematiko popolne prepovedi 
dodatnega krmljenja pri izvajanju ribolova, ki se zahteva pri sprejemanju novih RGN. RZS je  glede 
omenjene problematike v dogovarjanju z Zavodom za ribištvo Slovenije (ZZRS), ki je podal podatke, da 
je preko 80% RGN usklajenih, tako da naj bi MKGP in Ministrstvo RS za okolje in prostor (MOP) pričela 
v doglednem času s potrjevanjem. Odločba o plašenju kormoranov v letošnjem letu poteče. RZS je na 
začetku leta podala vlogo o izdaji nove odločbe na MOP (ARSO), ki do danes še ni bila izdana. Postopek 
se lahko zavleče tudi zaradi morebitne pritožbe Društva za opazovanje in proučevanje ptic Slovenije 
(DOPPS). Težavo predstavlja tudi dejstvo, da je bila realizacija odvzema osebkov iz narave v petletnem 
obdobju le 50% . Glede problematike vidre ni vidnega napredka. RZS je že pred letom dni podala zahtevo 
na MOP, da se naredi analiza stanja v naravi. Tekmovalna dejavnost je bila deloma okrnjena zaradi 
epidemioloških ukrepov, zlasti na mednarodnem področju. Ne glede na to, so tekmovalci dosegli dobre 
rezultate. V letu 2021 je RZS obeleževala 140 obletnico delovanja na področju sladkovodnega ribištva in 
80 letnico izhajanja glasila Ribič. Prireditev, ki je potekala v Bohinjski Bistrici, je bila zelo dobro 
organizirana. Udeležil se je je tudi predsednik RS Borut Pahor, ki je RZS podelil častno priznanje. 
Predsednik RZS je izrazil razočaranje nad majhno udeležbo RD na prireditvi in poudaril dejstvo, da se  z 
udeleževanjem dogodkov v organizaciji RZS promovira slovensko ribištvo ter pozval k večji udeležbi v 
prihodnje. Zaradi epidemioloških razmer aktivnosti RZS niso bile izvedene v celoti, zato del finančnih 
sredstev ni bil porabljen. UO RZS je odločil, da se neporabljena sredstva namenijo RD v obliki: 

➢ Ribiški kroj za praporščaka v RD za vsako RD: predsednik RZS je izrazil razočaranje nad 
neodzivnostjo RD, ki so se pomerjanja, ki je bilo organizirano na dveh lokacijah (Ljubljana in Maribor), 
udeležile le v malo več kot polovičnem številu. 
➢ Ribiški priročniki za ribiške pripravnike: vsaka RD prejme 20 izvodov brezplačno. 
➢ Ribiški komplet za mlade ribiče začetnike: vsebuje osnovni ribiški pribor. Na voljo je 600 kosov 
(300 za LRP, 300 za LRM). Namenjeni so RD, ki imajo interes za delo z mladimi, komplete prejmejo 
brezplačno. 

 

PRIJAVNICA (1) ZA RAZPRAVO 6. TOČKE DNEVNEGA REDA: 

 

➢ Franc Valand, RD Slovenska Bistrica: KUR RZS: Usposabljanja in seminarji – uspešnost 

Franc Valand je izpostavil težavnostno stopnjo višjih oblik usposabljanj. Kandidati iz RD Slovenska 
Bistrica so izrazili mnenje, da so usposabljanja prezahtevna. Kot primer je navedel rezultate 
usposabljanj v letu 2021. Meni, da je odstotek tistih, ki niso opravili izpita precejšen (25% kandidatov 
ni opravilo izpita za bodoče ribiške čuvaje, okoli 30 % ni opravilo izpita za ribiške gospodarje). Meni, 
da bi se zahtevnost morala prilagoditi glede na strukturo kandidatov oz. znižati.. Opozoril je tudi na 
možnost upada števila kandidatov, ki bi se bili pripravljeni udeležiti seminarjev višjih oblik. Predlagal 
je, naj se uvede pogoj za pristop na usposabljanja višjih oblik, in sicer zahtevana 5. stopnja izobrazbe 
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za kandidate. Meni, da se premalo upošteva splošna izobrazba na tem področju, izpitna komisija naj 
bo prožnejša pri ocenjevanju znanja kandidatov. Izpostavil je dejstvo, da RD potrebujejo ribiške 
čuvaje in gospodarje za nemoteno delovanje. 

Odgovor je podal predsednik RZS Miroslav Žaberl, glede na to, da sodeluje v izobraževalnem 
procesu. Izvajanje višjih oblik usposabljanj RZS izvaja na podlagi javnega razpisa in pridobljenega 
pooblastila, ki ga je podelilo MKGP. Programi usposabljanj so javno verificirani in so zapisani v 
podzakonskih aktih, kjer so določene vsebine in nivo znanja, ki ga kandidat usvoji. Povedal je, da kot 
predavatelj večinoma deluje kot predavatelj na usposabljanju za bodoče ribiške čuvaje in meni, da je 
ribiški čuvaj uradna oseba, ki ima določene zadolžitve, ki jih mora opravljati ter da je za to potreben 
določen nivo znanj. Pri ugotavljanju nivoja znanja kandidata se ne išče neznanje, pač pa ravno 
nasprotno. Poudarek je namenjen praktičnemu delu usposabljanja in pripravi na pisni izpit. Nižanje 
nivoja znanja ni utemeljeno, niti priporočljivo. Vsak kandidat ima možnost ponovnega opravljanja 
izpita. V izpitni komisiji je vedno en član, ki ga določi MKGP, ravno iz razloga, da se usposabljanja 
izvajajo korektno. Podal je predlog, naj se RD odločajo o kandidatih, ki jih pošljejo na usposabljanja 
višjih oblik na podlagi kriterijev, ki jih določeno področje zahteva. 

 

Predstavniki RD so soglasno sprejeli: 

Sklep 5: Skupščina Ribiške zveze Slovenije potrjuje letno poročilo RZS za leto 2021. 

 

AD 7 

 

Obravnava in sprejem poročila NO RZS o poslovanju v letu 2021 

 

Poročilo je predstavil predsednik NO RZS Drago Škerget. Poslovanje RZS  za leto 2021 je bilo pregledano 
na seji, dne 1.3.2022 v prostorih RZS. Nadzor je pokazal, da je RZS poslovala zakonito, varčno in 
transparentno. Nepravilnosti niso bile ugotovljene. NO RZS ugotavlja, da je bilo letno poročilo za leto 
2021 pripravljeno v roku in da je v skladu z zakonskimi zahtevami. 

Zahvalil se je za zaupanje, da mu je bila dodeljena funkcija predsednika NO RZS in zaželel vsem veliko 
uspehov. 

 

Razprave udeležencev seje ni bilo. 

 

Predstavniki RD so soglasno sprejeli: 

Sklep 6: Skupščina RZS se je seznanila in hkrati potrjuje poročilo NO RZS o poslovanju RZS v  
letu 2021. 

 

      AD 8 

 

Obravnava predloga o višini članarine za leto 2023 in finančnega plana za leto 2022 

 

Predlog je podal predsednik RZS Miroslav Žaberl. Predlagani zneski prispevkov po kategorijah članstva 
in stroška za glasilo Ribič so navedeni v preglednici Tabela1. 

 

Tabela 1: Predlog članskih prispevkov po kategorijah za l. 2023 
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oznaka 
kategorije 

člana v 
nosilni RD 

pomen oznake 

članski 
prispevek s 

posredovanjem 
nosilne RD 

strošek 
za 

glasilo 
Ribič 

skupaj 
članski 

prispevek 

AM mladoletni član ali članica / 6,00 € 6,00 € 

AŠ polnoletni član ali članica – študent(-ka) / 6,00 € 6,00 € 

AP pripravnik ali pripravnica 18,50 € 12,00 € 30,50 € 

AA polnoletni član 18,50 € 12,00 € 30,50 € 

AŽ polnoletna članica 18,50 € 12,00 € 30,50 € 

AČ častni član 18,50 € 12,00 € 30,50 € 

AI polnoletni član ali članica – invalid(-ka)   9,25 € 6,00 €  15,25 € 

AIP pripravnik ali pripravnica – invalid(-ka)  9,25 € 6,00 €  15,25 € 

TM mladoletni član ali članica s prebivališčem v tujini / 16,00 € 16,00 € 

TŠ polnoletni član(-ica) s preb. v tujini – študent(-ka) / 16,00 € 16,00 € 

TP pripravnik ali pripravnica s prebivališčem v tujini 18,50 € 22,00 € 40,50 € 

TA polnoletni član s prebivališčem v tujini 18,50 € 22,00 € 40,50 € 

TŽ polnoletna članica s prebivališčem v tujini 18,50 € 22,00 € 40,50 € 

TČ častni član s prebivališčem v tujini 18,50 € 22,00 € 40,50 € 

TI polnoletni član ali članica v tujini – invalid(-ka) 9,25 € 11,00 € 20,25 € 

D društveni prejemnik glasila (RD, ZRD; zamej. rib. klub) / 12,00 € 12,00 € 

MR člani ribiških društev ZŠRMS  / 15,00 € 15,00 € 

S samostojni naročnik glasila s prebivališčem v Sloveniji / 30,50 € 30,50 € 

T samostojni naročnik glasila s prebivališčem v tujini / 41,50 € 41,50 € 

 

oznaka 
kategorije 

člana v 
dodatni 

RD 

pomen oznake 

članski 
prispevek s 

posredovanjem 
dodatnih RD 

strošek 
za 

glasilo 
Ribič 

skupaj 
članski 

prispevek 

DAM mladoletni član ali članica / / / 

DAŠ polnoletni član ali članica – študent(-ka) / / / 

DAP pripravnik ali pripravnica 20,00 € / 20,00 € 

DAA polnoletni član 20,00 € / 20,00 € 

DAŽ polnoletna članica 20,00 € / 20,00 € 

DAČ častni član 20,00 € / 20,00 € 

DAI polnoletni član ali članica – invalid(-ka) 10,00 € / 10,00 € 

DAIP pripravnik ali pripravnica – invalid(-ka) 10,00 € / 10,00 € 

DTM mladoletni član ali članica s prebivališčem v tujini / / / 

DTŠ polnoletni član(-ica) s preb. v tujini – študent(-ka) / / / 

DTP pripravnik ali pripravnica s prebivališčem v tujini 20,00 € / 20,00 € 

DTA polnoletni član s prebivališčem v tujini 20,00 € / 20,00 € 

DTŽ polnoletna članica s prebivališčem v tujini 20,00 € / 20,00 € 

DTČ častni član s prebivališčem v tujini 20,00 € / 20,00 € 

DTI polnoletni član ali članica – invalid(-ka) s preb. v tujini 10,00 € / 10,00 € 

DTIP pripravnik ali pripravnica – invalid(-ka) s preb. v tujini 10,00 € / 10,00 € 
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Višina članarine se ne spreminja in ostane enaka kot preteklo leto. Zbrana sredstva omogočajo 
poslovanje in izvedbo aktivnosti in projektov, ki so zapisana v okvirnem programu dela RZS. 
PRIJAVNICE (3) ZA RAZPRAVO 8. TOČKE DNEVNEGA REDA: 

 

➢ ZRD Maribor (Koroška RD, RD Radlje ob Dravi, RD Slovenska Bistrica): Članarina, tekmovalni 
prispevek za tekmovanja na ravni RD 

Za obravnavo na skupščini so bili pisno, pred sklicem skupščine, podani trije predlogi članic ZRD 
Maribor: RD Koroška, RD Radlje ob Dravi in RD Slovenska Bistrica za spremembo obračunavanja 
višine članskega prispevka za kategorije članov AČ in DAA ter ukinitev prispevka za registracijski 
znesek tekmovalcev, ki tekmujejo na ravni RD. Sprejeti so bili na seji ZRD Maribor dne, 10.2.2022. 

Predloge je obravnavala Komisija za pravna vprašanja RZS na seji 21.3.2022. Sklepe je predstavil 
predsednik KPV RZS Peter Solar: 

• Predlog 1: AČ: skupni članski prispevek se zniža za 50% (znižanje iz 30,50 EUR na 15,25 
EUR) 

Zakon o društvih določa, da je članstvo v društvih osebno, pravice in dolžnosti članov pa morajo biti 
opredeljene v temeljnem aktu. V poglavju o članstvu Zakon opredeljuje le člana, med vrstami pa 
razlikuje le med polnoletnimi in mladoletnimi člani ter ne navaja drugih vrst članov (kot npr. častni, 
zaslužni…). To so opredelitve, ki jih uporabljajo RD v svojih statutih. Take vrste nazivi se lahko 
opredelijo kot status oz. neka vrsta priznanja za dobro in zaslužno delo in ne kot vrsto člana. Zakon 
o društva zavezuje k temu, da morajo biti pravice in dolžnosti opredeljene v temeljnem aktu, kar je 
statut. Iz tega jasno izhaja, da so morebitna odstopanja lahko opredeljena le v splošnih aktih RD. Ker 
RD za opredeljevanje posebnih statusov uporabljajo različne kriterije, se jih na ravni RZS ne more 
poenotiti. Zato bi zmanjševanje članskega prispevka kategorije AČ postavilo v neenakopraven položaj 
tiste RD, ki za podeljevanje tovrstnih statusov uporabljajo ostrejše kriterije. Neenakopravnost se ne 
kaže le skozi prispevek RD za RZS, ampak tudi skozi glasovalne pravice: 21. člen RZS določa, da 
ima vsaka RD toliko glasov, kot ima članov, za kater je plačana članarina RZS. Zaradi navedenih 
razlogov, KPV RZS tega predloga ne podpira. 

• Predlog 2: DAA: članski prispevek s posredovanjem dodatnih RD naj bo enak kot za 
kategorijo AA članski prispevek s posredovanjem nosilne RD (znižanje iz 20,00 EUR na 
18,50 EUR) 

Višino prispevka za kategorijo članstva DAA jev letu 2010 predlagala takratna Gospodarsko finančna 
komisija, sprejel UO RZS in potrdila skupščina RZS. Znesek je bil utemeljen s tem, da tisti člani, ki so 
lahko člani še dodatnih RD, lahko tudi plačajo omenjeni znesek, ki pa je še vedno precej nižji, kot če 
bi člani plačali znesek v višini celotnega članskega prispevka v matični RD. Višina prispevka za 
dodatno RD se ni spreminjala do danes ne glede na višanje življenjskih stroškov in ni bila nikoli 
problematizirana. KPV RZS je ocenila, da tu ne gre za pravno vprašanje, pač pa finančno. Ne glede 
na to, KPV ocenjuje, da predlog v času in prostoru ni primeren. 

• Predlog 3: ukinitev prispevka (registracijski znesek) za tekmovalce, ki tekmujejo v okviru RD; 
vsi člani naj bodo avtomatično registrirani kot tekmovalci na nivoju tekmovanj RD 

Zakon o sladkovodnem ribištvu določa, da je ribiška tekmovanja dovoljeno prirejati le na podalgi 
pravil, ki jih pripravi RZS in morajo biti usklajena s pravili CIPSed. RZS je tudi nacionalna panožna 
športna zveza za športni panogi Ribištvo-SŠR in Ribištvo-Kasting ter članica OKS-ZŠZ, zato je 
zavezana tudi k spoštovanju Zakona o športu. Ribiška tekmovanja se vedno pogosteje v različnih 
strokovnih podlagah opredeljujejo kot obremenjevanje celinskih voda zaradi prekomernega vnosa 
hranil in drugih organskih snovi. Zaradi vpliva na ribji živelj pa jih uvrščajo tudi med biološke 
onesnaževalce. Vse omenjeno je zahtevalo sistemsko ureditev tekmovalne dejavnosti na ravni RZS, 
kar je bilo storjeno s sprejemom Pravilnika o tekmovanju v sladkovodnem športnem ribolovu v letu 
2009. V pravilniku je RZS organizatorje tekmovanj določila na treh ravneh in tako omogočila RD, da 
nastopajo kot organizatorke ribiških tekmovanj. Do sprejema tega pravilnika so RD organizirale 
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tekmovanja v nasprotju s pravili. Udeležba na tekmovanjih je dovoljena samo registriranim 
športnikom, ki morajo biti registrirani pri RZS in vpisani v register športnikov pri OKS. Pogoj za 
registracijo je opravljen ribiški izpit (izjema je Kasting) in opravljen protidopinški certifikat (od 14. leta 
starosti naprej), ki ga zahtevata SLOADO in OKS. Iz navedenega izhaja, da biti tekmovalec ni enako 
kot biti član RD. V postopku registracije tekmovalcev je RD dolžna plačati registracijsko takso (za 
določene discipline so otroci in mladi takse oproščeni). Registracijski znesek vsako leto znova 
predlaga TK RZS in potrdi UO RZS. Višina registracijskega zneska je prilagojena posamezni 
disciplini, kategoriji in ravni tekmovanja. Za tekmovalce, ki tekmujejo na ravni RD znaša  5,00 EUR 
letno in je 14x nižja od najvišjega registracijskega zneska, ki jo tekmovalci plačajo v okviru RZS. 
Registracijski znesek za tekmovanja na ravni RD ne pokrije vseh stroškov, povezanih z registracijo 
(izdelava tekmovalne izkaznice in nalepke, administracija). V primeru sprejema predloga, bi bilo 
potrebno za navedeni znesek povišati članski prispevek, kar bi postavilo v neenakovreden položaj 
večino članov RD, ki niso tekmovalci, pa tudi do ostalih tekmovalcev, ki registracijski znesek plačajo. 
Registrirani tekmovalci v letu 2022 predstavljajo 12,8% vseh članov RD. Iz navedenih razlogov KPV 
RZS tega predloga ne podpira. 

 

➢ Bojan Kobold, RD Radlje ob Dravi: Članarina, tekmovalni prispevek za tekmovanja na ravni RD 

Boja Kobold je postavil vprašanje, zakaj mora član, ki je registriran v dveh RD (matični in pridruženi) 
plačevati dvojno članarino RZS. Strinja se s plačilom članskega prispevka obema RD. Glede na to, 
da je RZS ena organizacija, pa meni, da bi član moral plačati članski prispevek za RZS le enkrat. 
Glede registracijskega zneska za tekmovanja na ravni RD v znesku 5,00 EUR je navedel, da je bilo 
dogovorjeno, da je znesek namenjen stroškom izdelave tekmovalne izkaznice ob prvi registraciji. Zato 
se ne strinja z vsakoletnim plačevanjem registracije. Podal je predlog, da se vse člane RD 
avtomatično registrira kot tekmovalce na ravni RD brezplačno. Meni, da vsakoletni registracijski 
znesek ni upravičen, ker tekmovalci na ravni RD ne opravljajo usposabljanj ali seminarjev za 
tekmovanja. Predlaga, da registracija tekmovalca nastane ob opravljenem ribiškem izpitu kot 
enkratno dejanje. Meni, da v tem primeru stroški administracije ne bi nastali in da zakon sicer 
predpisuje pravila, ne pa višino registracijskih zneskov ter da so s plačilom registracijskega zneska  
ribiči prikrajšani. 
Odgovor sta podala predsednik KPV RZS Peter Solar (naveden je v pojasnilu Predloga treh članic 
ZRD Maribor) in predsednik RZS Miroslav Žaberl, ki meni, da težava ni v registracijskem znesku za 
tekmovanja na ravni RD, pač pa v tem, da na lokalnem nivoju člani RD pred letom 2019, ki so se 
udeleževali srečanj z elementi tekmovanja, niso bili registrirani kot tekmovalci. Področje ni bilo 
usklajeno z zakonodajo in pravili OKS, zato je na tem področju vladal nered. S pristopom k urejanju 
statusa tekmovalcev tudi na ravni RD, se je RZS zavezala k nujni ureditvi razmer, hkrati pa se je 
zavedala, da lahko pride do problemov v tistih RD, ki imajo različne oblike druženj na katerih 
sodelujejo tudi ribiči, ki niso tekmovalci.  V dogovoru s pristojnim ministrstvom, so razrešili tudi to 
težavo, saj se dovoli posebna kategorija druženj z elementi tekmovanja, ki pa mora biti organizirano 
in v skladu s pravili, ki ga določa ribolovni režim (prepoved uporabe mreže čuvarice). Podal je poziv, 
naj se sistema, ki ureja tekmovanja ne spreminja, kar zadeva pravil tekmovanj na ravni RD, ker so 
bila sprejeta izključno zaradi nuunega urejanja razmer in v korist RD. V tekmovalni dejavnosti so 
prisotne tudi druge težave, ki jih bo potrebno daljnosežno razreševati. Potrebno bo razmišljati o 
omejevanju števila tekmovanj in tekmovalcev v dobrobit ribjega življa. 
 

➢ Tadej Paradiž, Koroška RD: Članarina, tekmovalni prispevek za tekmovanja na ravni RD v 
povezavi s plačilom koncesij za ribiško upravljanje 

Poudaril je, da predloga, navedenega v tej točki dnevnega reda, niso predlagale le tri RD, navedene 
v predlogu, so bile pa glavne predlagateljice. Na seji ZRD Maribor so ga potrdile vse RD iz območja. 
Zato se mu ne zdi korektno, da se predlog predstavlja kot pobuda treh članic iz ZRD Maribor. Meni, 
da je bistvo predloga olajšati težko finančno situacijo nekaterih RD. Kljub temu, da so bili prihodki 
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nekaterih RD v zadnjih dveh letih nižji zaradi objektivnih razlogov (epidemiološka situacija) in kljub 
temu, da so bili nekateri stroški RD zmanjšani (oprostitev plačila dela koncesije za ribiško upravljanje), 
je večino dajatev še vedno potrebno plačati. RD so zavezane k nadaljevanju svojega poslanstva, ki 
v prvi vrsti niso tekmovanja in plenjenje ribolovnih vrst. V prvi vrsti so RD upravljale z vodotoki in temu 
je namenjena večina sredstev. Meni, da vsaka RD, če ne bi bilo potrebno plačati koncesij za 
upravljanje z vodotoki, bi s svojimi sredstvi lažje in kvalitetnejše upravljala. Iz tega razloga je bil podan 
predlog o znižanju članarin, predvsem zato, ker imajo nekatere RD v svojih vrstah častne člane, ki so 
po njegovem mnenju upravičeni do posebne obravnave, glede na to, da jih je malo in da vsak ne 
more pridobiti obmejnega statusa. Prav tako je v RD včlanjenih veliko starejših ribičev, ki so 
dolgoletno prispevali k uspešnemu delovanju RD. 

Odgovor je podal predsednik RZS Miroslav Žaberl, ki je navedel, da iz dopisa, ki ga je RZS prejela, 
izhaja, da je to predlog treh članic ZRD Maribor. Zato so bili predlogi obravnavani v tem smislu. 
Ponovil je, da je zahteva po znižanju članskih prispevkov in ukinitev registracijskega zneska 
tekmovanj na ravni RD neutemeljena tudi zaradi tega, ker se višina članarine za RZS ni spremenila 
že 11 let, torej je realno gledano članarina nižja glede na višanje življenjskih stroškov, ki so v teh letih 
precej narasli. RZS z nespremenjeno višino članarine gospodari že 11 let s realno 25-30% nižjim 
skupnim zneskom. Navedel je, da je biti član RD in izkoristiti ribolovni dan ena najcenejših oblik 
rekreacije v primerjavi z drugimi oblikami. Druge podobne zveze imajo precej višji članski prispevek 
(npr. Lovska zveza Slovenije 55,00 EUR; Čebelarska zveza Slovenije 50,00 EUR, s tem, da je letno 
usklajen z inflacijo). Če naj RZS opravi vse naloge korektno in v polnem obsegu v dobro RD ter 
preostanek sredstev nameni za potrebe RD, se  članarina ne sme zmanjšati. 

 

Predstavniki RD so se seznanili s predlogom finančnega plana za leto 2022. 

 
GLASOVANJE O SKLEPIH ŠT. 7, 8, 9, 10, 11,12: 

Za predlagane sklepe je glasovalo 35 RD, kar predstavlja 54,69% glasov prisotnih na skupščini. 

Proti predlaganim sklepom so glasovale Koroška RD, RD Radlje in RD Slovenska Bistrica, kar predstavlja 4,69% 
glasov prisotnih na skupščini. 

 

Predstavniki RD so z večino glasov sprejeli: 

Sklep 7: Skupščina Ribiške zveze Slovenije potrjuje članske prispevke za leto 2023 v enaki višini, 
kot veljajo za leto 2022. Osnovni članski prispevek za leto 2023 znaša 30,50 EUR, za druge 
kategorije članov pa kot je zapisano v Tabeli 1: Predlog članskih prispevkov po kategorijah za l. 
2023. 

Sklep 8: Skupščina potrjuje znesek članskega prispevka za RZS za leto 2023 v višini 20,00 EUR za 
drugo ali vsako naslednjo včlanitev v RD. 

Sklep 9: Naročnine na glasilo Ribič za leto 2023 so: za RD in ZRD po 12,00 EUR, za člane društev 
Zveze za športni ribolov na morju Slovenije (ZŠRMS) 15,00 €, za samostojne naročnike iz Slovenije 
po 30,50 EUR in za samostojne naročnike iz tujine po 41,50 EUR. Zamejski ribiški klubi prejemajo 
po en izvod brezplačno, naslednje pa pod enakimi pogoji kot RD. 

Sklep 10: Strokovna služba RZS pošlje na naslove RD račune za akontacijo članskega prispevka 
v višini 60 % na stanje iz leta 2022. Rok za izstavitev računa je 31. januar 2023. 

Sklep 11: Račune za poračun na dejansko stanje članstva za leto 2023 pošlje strokovna služba 
RZS ribiškim družinam do 15. marca 2023. 

Sklep 12: Prehodno obdobje za osveževanja evidenc je od 2. januarja do 31. januarja. V tem času 
je mogoče poljubno spreminjanje oznak kategorij članov in v skladu s temi oznakami tudi statusa 
članov. 
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GLASOVANJE O SKLEPU ŠT. 13: 

Za predlagani sklep so glasovale Koroška RD, RD Radlje in RD Slovenska Bistrica, kar predstavlja 4,69% glasov 
prisotnih na skupščini. 

Proti predlaganemu sklepu je glasovalo 35 RD, kar predstavlja 54,69% glasov prisotnih na skupščini. 

 

Predstavniki RD so z večino glasov zavrgli: 

Sklep 13: Znižanje članskega prispevka za kategorijo AČ: skupni članski prispevek se zniža za 50% 
(znižanje iz 30,50 EUR na 15,25 EUR). Znižanje članskega prispevka za kategorijo DAA: članski 
prispevek s posredovanjem dodatnih RD naj bo enak kot za kategorijo AA članski prispevek s 
posredovanjem nosilne RD (znižanje iz 20,00 EUR na 18,50 EUR). Ukinitev prispevka (registracijski 
znesek) za tekmovalce, ki tekmujejo v okviru RD; vsi člani naj bodo avtomatično registrirani kot tekmovalci 
na nivoju tekmovanj RD. 

 

Predstavniki RD so soglasno sprejeli: 

Sklep 14: Skupščina RZS se je seznanila s predlogom finančnega plana za leto 2022 in ga potrjuje. 

 

AD 9 

 

Predlog pooblastila UO RZS za potrditev vloge o sofinanciranju športa v RZS 

 

Predlog je prestavil predsednik RZS Miroslav Žaberl. Vlogo za sofinanciranje tekmovalne dejavnosti RZS, 
naslovljeno na Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport mora sprejeti najvišji organ zveze ali sprejeti 
ustrezen sklep o prenosu pooblastila na nižjo raven odločanja, torej na upravni odbor. Pooblastilo je 
potrebno zaradi pravočasnega kandidiranja za finančna sredstva za športno dejavnost. 

 

Razprave udeležencev seje ni bilo. 

 

Predstavniki RD so soglasno sprejeli: 

Sklep 15: Skupščina Ribiške zveze Slovenije pooblašča UO RZS za obravnavo in sprejem letnega 
programa tekmovanj in finančnega načrta tekmovalne dejavnosti RZS za leto 2023. 

 

 

AD 10 

 

Predlog sprememb Statuta RZS in Poslovnika o delu skupščine RZS – sklic skupščine na daljavo 

 

Za obravnavo te točke dnevnega reda, ki zadeva spremembe Statuta RZS in Poslovnika o delu skupščine 
RZS, je po statutu RZS (20. člen) potrebna 2/3 večina članic - predstavnikov RD, ki morajo imeti 2/3 
večino glasov na skupščini. Predlog je bil pripravljen za glasovanje že na 4. skupščini RZS 2021 v namen 
izpeljave skupščine RZS na daljavo v izjemnih situacijah in ni bil dan na glasovanje zaradi nedoseganja 
kvoruma. Tudi na letošnji skupščini kvorum ni zagotovljen (v delu, ki zadeva 2/3 večino glasov na 
skupščini). Posledično je predsednik RZS Miroslav Žaberl predlagal umik te točke iz dnevnega reda zaradi 
nedoseganja glasovalnega praga. 

 

AD 11 
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Obravnava in sprejem poročila o delu RZS v mandatu 2017-2022 

 

Poročilo je pripravil sekretar RZS Igor Miličić in je razvidno iz gradiva za skupščino. Predstavil ga je 
predsednik RZS Miroslav Žaberl. Večina zastavljenih projektov in nalog po posameznih področjih je bila 
izvedena. Večina komisij RZS je delo opravila zelo dobro ali dobro, le ena – Komisija za gospodarska in 
finančna vprašanja – je bila neaktivna. Kljub epidemiološkim časom, kjer je RZS želela predvsem vplivati 
na državo v smislu omogočiti RD kolikor toliko normalno delovanje, drugih zahtevnejših aktivnosti ni bilo. 
Na posameznih področjih bi se gotovo dalo narediti več. Ocenjuje pa, da so  v pretežnem delu obljubljeni 
projekti in naloge izpolnjeni. 

 

Razprave udeležencev seje ni bilo. 

 

Predstavniki RD so soglasno sprejeli: 

Sklep 16: Skupščina Ribiške zveze Slovenije se je seznanila s poročilom o delu v mandatu 2017-
2022. 

 

AD 12 

 

Vprašanja in pobude predsednikov in zastopnikov RD 

 
PRIJAVNICI (2) ZA RAZPRAVO 12. TOČKE DNEVNEGA REDA: 

 

➢ Franc Valand, RD Slovenska Bistrica: Oznaka kategorije članstva v nosilni RD, članske izkaznice, 
tekmovalne nalepke 

Pobuda: Doda se kategorija AII v bazi Klen zaradi bolj preglednih evidenc v RD 

V RD Slovenska Bistrica je bil sprejet sklep, da člani, ki imajo odločbo o invalidnosti plačujejo nižji 
članski prispevek. Posledično jim je v bazi Klen dodeljen status z oznako AI. RD Slovenska Bistrica 
je omogočila znižanje članskega prispevka le invalidom, ki imajo priznano invalidnost 1. stopnje. 
Invalidom s priznano invalidnostjo drugih stopenj članskega prispevek ni znižala, v bazi Klen pa jim 
je dodeljen ravno tako status z oznako AI. Težava se pojavi, ker v bazi Klen ni možno ločevanje 
invalidov po stopnji invalidnosti in je evidence potrebno voditi ročno. V izogib zamudnemu delu, RD 
Slovenska Bistrica predlaga uvedbo nove članske kategorije v bazi Klen z oznako AII za invalide z 
odločbo o invalidnosti 1. stopnje. Glede članskih izkaznic je Franc Valand podal pripombo, da bi 
periodika naročanja le-teh lahko bila polj pogosta in da se trenutno izdajajo le 1-2x letno. Nekateri 
člani, ki so se včlanili v RD že lansko leto, še vedno niso prejeli članskih izkaznic. Prav tako tekmovalci 
še niso prejeli tekmovalnih nalepk za letošnjo tekmovalno sezono. 

Odgovor na pobudo: 

Igor Miličić, sekretar RZS: strokovna služba ima prakso naročanja članskih izkaznic 3x letno. Kot 
opaža, administratorji RD pogosto ne uporabljajo baze Klen na način kot bi jo morali, marsikateri 
podatki so zastareli, so napačni ali jih ni (npr. evidence funkcionarjev RD in članov niso osvežene, v 
osebnem listu članov ni vstavljena fotografija, ki je potrebna za izdajo izkaznic…) Apelira na 
administratorje RD naj bazo Klen uporabljajo redno in ažurno. Na podlagi pravilnih in pravočasno 
vnesenih podatkov strokovna služba RZS lahko pravočasno naroča članske izkaznice. Tekmovalne 
nalepke je RZS že prejela in jih bodo RD dobile v doglednem času. 

Miroslav Žaberl, predsednik RZS: glede dodajanja nove kategorije članstva AII je potrebno najprej 
preveriti, če je to skladno z Zakonom o varstvu osebnih podatkov. Se pa strinja, da RD Slovenska 
Bistrica razmišlja v pravi smeri in da je bil predlog, da se vsem članom s priznano invalidnostjo oprosti 
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polovica članskega prispevka za RZS preširoko zastavljen. RZS je v bistvu želela iti nasproti 
predvsem gibalno omejenim invalidom (tetraplegikom, paraplegikom). Če bo potrebno, bo na 
naslednji skupščini predlagal popravek sklepa, ki se nanaša na to tematiko. 

 

➢ Tadej Paradiž, Koroška RD: Koncesije za ribiško upravljanje 

Pobuda: Znižanje zneska koncesij za RD 

Del pobude in delni odgovor je naveden pod 8. točko dnevnega reda. Tadej Paradiž je v tem delu 
izpostavil, da bi se lahko doseglo znižanje koncejskih dajatev za ribiško upravljanje, če bi se pristojnim 
inštitucijam pravilno predstavilo delo v RD. 

Odgovor na pobudo: 

Miroslav Žaberl, predsednik RZS: temelj dogovora o dodeljevanju koncesij in višini zneska, ki bremeni 
RD, je bilo soglašanje RZS z Zakonom o sladkovodnem ribištvu, ki koncesije ureja. Ponovno 
odpiranje te tematike na ravni države v smislu ukinjanja plačevanja koncesij, bi lahko povzročilo večjo 
škodo za RD, kot je obstoječe stanje. Navedel je, da je zelo pomembno delo na tem področju opravil 
prejšnji predsednik RZS Borut Ješe, ki je dosegel, da so RD imele prednostno pravico pred zasebniki 
in na tej podlagi imajo danes RD vodotoke, ki jih upravljajo ter da je koncesijska pogodba z RD 
podpisana za dobo 30 let. RZS se bo zavzemala za pravičnejše koncesije. S sprejetjem novih ribiško 
gojitvenih načrtov (RGN) bo nastala podlaga za novo določanje višin koncesij. Pravičnejše koncesije 
pomenijo, da bi  tiste RD, ki imajo dejansko več prihodkov, plačevale višjo koncesijo. Ostale RD, ki 
nimajo tako dobrih ribolovnih vod, kjer ni veliko prihodkov od prodanih ribolovnih dovolilnic in nimajo 
veliko od turizma, bi imele nižje koncesijske dajatve. Do sedaj temu ni bilo tako, zato si bo RZS 
prizadevala, da se koncesije za RD dodelijo pravičneje. 

 

AD 13 

 

Podelitev plaket Ivana Franketa  

 

Predloga za podelitev je prestavil predsednik RZS Miroslav Žaberl. Predstavniki so ju prejeli v elektronski 
obliki kot del gradiva za 5. sejo skupščine RZS.  

Plaketo Ivana Franketa sta prejela: 

➢ Jože TROJAR, častni član RD Sora Škofja Loka  

➢ mag. Matej LUŠTEK, častni član RD Novo mesto 

 

Predsednik RZS je predstavil dosežke kandidatov, izrekel zahvalo za njuno dolgoletno delovanje na 
področju ribištva in podelil plaketi. Jože Trojar je prevzel plaketo osebno, plaketo za mag. Mateja Luštka 
je prevzel Miran Mavrič, predstavnik RD Novo mesto na skupščini.  

 

AD 14 

 

Predstavitev poročila kandidacijske komisije RZS o poteku kandidacijskega postopka. 

 

Poročilo je predstavil predsednik Kandidacijske komisije Peter Solar. Komisija se je sestala 3.3.2021, 
takoj po izteku kandidacijskega roka in je obravnavala vse kandidature, ki so prispele do roka.                                   

Med njimi je bila ena nepopolna, in sicer z območja ZRD Zasavja in Posavja, zato je bil sprejet sklep, da 
je potrebna dopolnitev vloge. Dva predloga sta se nanašala na kandidaturo v TK RZS, kar ni bil predmet 
razpisa kandidacijskega postopka, zato sta bila izločena. Ugotovljeno je bilo, da sta iz območja ZRD 
Primorska predlagana dva člana v UO RZS. 
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Kandidatur za člane NO RZS je prispelo več od razpoložljivih mest, zato je bil na 23. seji UO RZS izveden 
žreb vrstnega reda predstavitve in volitev kandidatov na volitvah na skupščini RZS: prvi se predstavi 
Martin Gruzovin, drugi Martin Miklavec in tretji Jože Šumah.  

Za kandidaturo v Arbitražo RZS sta  prispela le dva predloga, in sicer za predsednika in člana, za preostale 
4 člane kandidature niso prispele. Sprejet je bil sklep, naj UO RZS pozove predsednika RZS, ki ma po 
funkciji možnost predlagati kandidate v organe RZS, da pridobi še ostale štiri kandidate za člane v 
Arbitražo RZS. Kandidati so bili pridobljeni v roku. 

UO RZS je na seji zadolžil kandidata za predsednika RZS, da oblikuje kandidacijsko listo za sestavo UO 
RZS. 

Zaprte so kandidatne liste za UO RZS, Arbitražo RZS in predsednika NO RZS. Odprta je kandidatna lista 
za člane NO RZS. 

 

Razprave udeležencev seje ni bilo. 

 

AD 15 

 

Volitve organov RZS za mandatno obdobje 2022-2027: 

 

a) predstavitev kandidata za predsednika RZS z obrazložitvijo predlogov za člane UO RZS 

 

Kandidat za predsednika RZS je eden, in sicer dr. Miroslav Žaberl. V predstavitvi svojega programa je 
predstavil vizijo dela v naslednjih petih letih. Glede na to, da je opravljal funkcijo predsednika že v dveh 
prejšnjih mandatih, dobro pozna delovanje RZS v odnosu do različnih deležnikov, tako na ravni države, 
nevladnih organizacij kot do RD. Tako kot v prejšnjih mandatih, bo tudi v tem glavno vodilo, da je RZS 
servis ribiškim družinam. Delal bo na tem, da se to v čim večji meri udejanji s tem, da se še bolj poveže 
delovanje RZS s problemi s katerimi se srečujejo RD. Marsikdaj opaža, da nekatere RD niso dovolj 
seznanjene z delom UO RZS. Vsi zapisniki organov RZS so objavljeni na spletni strani RZS in so javno 
dostopni. Predstavil je program naslednjega petletnega mandata, ki zajema štiri glavne točke: 

➢ Naravovarstvo in ekologija: na tem področju imajo RD največje izzive. Program za upravljanje rib 
se v kratkem izteče in s tem je povezano sprejemanje novih ribiško gojitvenih načrtov. Na 
področju varstva vodotokov bo potrebno reševati problematiko mirnih con, pojava kormoranov in 
drugih ribojedih ptic ter vidre, prepovedi krmljenja, sistema ujemi in spusti. Za učinkovitejše 
reševanje teh izzivov, je na RZS zaposlena strokovna sodelavka dr. Polona Pengal, ki bo 
sodelovala z RD, katerim je na razpolago njeno znanje in izkušnje. 

➢ Informatizacija dela RZS, ZRD in RD: RZS bo financirala pripravo informacijskih programov v treh 
nivojih, ki bodo poenotila delovanje in vodenje RD. Na voljo bodo brezplačno. Projekt bo 
informacijsko povezoval tudi ostala področja, kot je npr. promotivne aktivnosti, delo z mladimi in 
ostala. 

➢ Delo z mediji in promocija slovenskega ribištva: na tem področju je že bilo nekaj narejenega, 
vendar je potrebno iti v korak s časom in izbrati naprednejše oblike promoviranja. Udeleževanje 
sejmov in izdajanje brošur v današnjem času ne zadošča. Pri delu z mediji v 10 letih ni bilo 
vidnega napredka. Za medije so ribiči zanimivi, ko gre za konfliktne situacije (predvsem 
naravovarstvena tematika). Potrebno je delati tudi na pozitivni promociji slovenskega ribištva. 
Razmišlja o sodelovanju oz. zaposlitvi strokovnega sodelavca na tem področju. K sodelovanju je 
povabil tudi RD, ki lahko preko lokalnih medijev širijo pozitivne zgodbe o ribištvu. Kot primer je 
izpostavil problematiko ujemi in spusti, zaradi katere imajo v drugih državah težave z 
organizacijami, ki temu nasprotujejo. Pozitivna promocija (v smislu, da RD delujejo predvsem na 
področju varovanja okolja in vlaganja v vodotoke) bi lahko ublažila te pritiske, ki bodo prav gotovo 
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v prihodnje nastali. Iz tega razloga je proti povečevanju števila tekmovanj in  registriranih 
tekmovalcev, ker tekmovanja pomenijo pritisk na ribji živelj in s tem na vodotoke. Potrebno je 
vztrajati pri čim večji zaščiti rib. 

➢ Aktivno delo z mladimi: v zadnjem mandatu je bil dosežen napredek glede povečanja števila 
mladih ribičev, za kar so zaslužne predvsem RD, ki so prepoznale, da je v mladih bodočnost 
ribištva. Žal je še vedno nekaj družin, ki imajo malo mladih ribičev. Z modernizacijo v 
informacijskem smislu bi lahko privabili več mladih in jih na dolgi rok tudi obdržali. 
 

Ostale aktivnosti, ki so predvidene v naslednjem petletnem obdobju: na ekonomsko finančnem področju 
je potrebno začeti planirati projektno; strokovna usposabljanja za vodstva RD so pomembna in se bodo 
organizirala dva do trikrat letno (v začetku leta Posvet s predsedniki RD, naslednji posveti bodo 
organizirani glede na aktualno problematiko) V letu 2022 se bodo organizirali naslednji posveti: Posvet o 
vodotokih, Delo čuvajske službe ter Organiziranje in vodenje v RD. Novost je organiziranje sej UO RZS 
po območjih, z namenom prisluhniti predsednikom RD posameznega območja. Glasilo Ribič je 
zastavljeno dobro in ponuja raznolike vsebine. Za izboljšave je vedno prostor, za to je dr. Miroslav Žaberl 
pozval RD, naj aktivno sodelujejo pri nastajanju njegove vsebine. Glasilo je pomembno kot informator za 
člane RD in širšo javnost. Za prepoznavnost RD je bila ponujena možnost pridobitve brezplačnega 
ribiškega kroja. Načrtuje se tudi priporočen enotni kroj za ribiške čuvaje. V tem mandatu se bo poskušalo 
urediti status ribiških vodnikov. Zaenkrat na ravni RZS, glede na to, da še ni zakonske podlage za ureditev 
statusa na državni ravni, bodo pa potekala prizadevanja v tej smeri. 

 

Kandidat dr. Miroslav Žaberl je v nadaljevanju  predstavil svojo kandidatno listo. Za območje ZRD 
Primorska sta prispeli dve kandidaturi, s tem da je en kandidat sprejel zadolžitev kot član v Arbitraži RZS, 
za ostala območja je prispela po ena kandidatura. Vsak član UO RZS sprejme zadolžitev za svoje 
področje dela, sam bo prevzel vodenje Komisije za pravna vprašanja: 

• ZRD Primorska: Marko Lipovž - Komisija za gospodarska in finančna vprašanja 

• ZRD Ptuj: Branko Novak - Tekmovalna komisija 

• ZRD Maribor: Marijan Gaber - Komisija za naravovarstvo in ekologijo 

• ZRD Pomurje: Aleš Horvat - Komisija za delo z mladimi ribiči 

• ZRD Ljubljana: Igor Kloboves - Uredniški odbor glasila Ribič in spletnih strani 

• ZRD Dolenjska in  Bela Krajina: Bojan Levai - Komisija za usposabljanja 

• ZRD Gorenjska: Marko Krajnc - Komisija za promotivne aktivnosti 

• ZRD Celje: Boštjan P. Zagožen - Komisija za priznanja in pooblaščenec za informatiko 

• ZRD Zasavje in Posavje: Peter Jankovič - Tekmovalna podkomisija za lov rib s plovcem 

 

Kandidat dr. Miroslav Žaberl je posebej izpostavil dosedanje člane UO RZS, ki so se odločili, da ne bodo 
kandidirali v UO RZS v mandatu 2022-2027: Bojan Javornik, Zoran Marko, Peter Solar, Djordje Vučković 
in Branko Zelič. Zahvaljuje se jim za dobro in korektno opravljeno delo in jim priznava zasluge za dobro 
postavljene temelje na katerih se bo lahko gradilo naprej. 

Novim članom UO RZS, v primeru izvolitve, je zaželel uspešno delo. Prizadeval si bo, da bodo 
predstavljeni projekti in naloge v mandatu 2022-2027 realizirani. 

 
PRIJAVNICA (1) ZA RAZPRAVO 15. TOČKE DNEVNEGA REDA: 

 

➢ Aleš Horvat, RD Murska Sobota: Vizija dela RZS - Programska zasnova glasila Ribič 
Nekateri ribiči v Pomurju so izrazili nezadovoljstvo z vsebino glasila Ribič v zadnjih dveh letih. Menijo, 
da je vsebina preveč prilagojena »muharjem«, da je potrebno glasilo poživiti za »nesalmonidarje« ter 
uvesti več vsebin za »ciprinidarje«: predlagajo nove rubrike s področja lova plenilk, analize tekmovanj 
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in nasvetov za ribolov; menijo da je potrebno prenoviti vsebino rubrike Mladi ribič; mnenja so, da je 
potrebno bolj aktivno privabiti dopisnike za omenjene vsebine. Glasilo Ribič je potrebno napraviti bolj 
praktično in ga prilagoditi potrebam večine bralcev. Nekateri poslani prispevki za objavo v glasilu niso 
bili objavljeni. Mnenja so, da bi v teh primerih dopisniki morali prejeti obrazložitev za neobjavo. Podali 
so pripombo, da so bili dopisniki spregledani ob 80. obletnici glasila Ribič in da bi RZS lahko pozvala 
dopisnike, naj pišejo o raznolikih temah. Predlog sklepa, naveden v prijavnici za razpravo, umika. 
Odgovor je podal predsednik RZS Miroslav Žaberl. Meni, da je vsaka pobuda dobrodošla. Urednica 
glasila Ribič dela dobro. Vsebina glasila je odvisna od števila dopisnikov in raznolikosti poslanih 
prispevkov. Pobudo bo obravnaval Uredniški odbor glasila Ribič, ocenil trenutno situacijo in podal 
predloge. Mnenje je izrazil tudi predsednik Uredniškega odbora Igor Kloboves, ki meni, da so vsi 
dopisniki prejeli odgovor oz. mnenje na poslan prispevek za glasilo. Trditev, da temu ni tako, bomo 
naknadno preverili. Pozval je k večji aktivnosti na področju dopisništva. 

 

b) pojasnila o tehniki volitev 
 

Predsednik volilne komisije Štefan Zidanšek je v imenu komisije na Podlagi poslovnika o delu skupščine 
RZS predlagal, da se izvedejo volitve. Kandidacijska komisija je predstavila kandidate, prav tako jih je 
predstavil kandidat za predsednika RZS. Predlagal je, da so volitve javne. V primeru volitev v NO RZS, 
kjer je več kandidatov kot je razpoložljivih mest, je predlagal sekretarju RZS Igorju Miličiću, naj pozove 
posamezne RD k opredelitvi do treh kandidatov za funkcijo člana v NO RZS, s tem da se izloči enega 
kandidata. Ugotavlja, da so liste za UO RZS, Arbitražo RZS in predsednika NO RZS zaprte. 

 

c) volitve predsednika RZS in članov UO, predsednika in članov NO ter predsednika in članov 
arbitraže 

 

Glasovanje za organe RZS  je potekalo v naslednjem vrstnem redu: 

 

1.) zaprta lista UO RZS v sestavi: 

Predlagana funkcija Ime in priimek Datum rojstva Članstvo v RD 

Predsednik RZS (1) dr. Miroslav Žaberl 18.8.1959 Celje 

Člani UO (9) 

ZRD Primorska Marko Lipovž 7.3.1979 Renče 

ZRD Ptuj 

 

Branko Novak 21.3.1957 Majšperk 

ZRD Maribor Marijan Gaber  16.2.1955 Mura Paloma 

ZRD Pomurje Aleš Horvat 23.6.1982 Murska Sobota 

ZRD Ljubljana Igor Kloboves 17.2.1964 Barje 

ZRD Dolenjska in  
Bela Krajina  Bojan Levai 26.12.1963 Črnomelj 

ZRD Gorenjska Marko Krajnc 8.9.1958 Bohinj 

ZRD Celje 
Boštjan P. 
Zagožen 17.1.1978 Šempeter 

ZRD Zasavje in 
Posavje Peter Jankovič 19.4.1984 Brežice 

 

2.) zaprta lista Arbitraža RZS v sestavi: 

Arbitraža (6) Ime in priimek Datum rojstva Članstvo v RD 

predsednik   Dušan Žorž 18.1.1950 Renče 
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član   Božo Božovič 12.3.1956 Šempeter 

član Borut Bukovec 6.7.1975 Ajdovščina 

član Simon Ivančič 27.9.1971 Tolmin 

član Mohor Slatner 1.6.1972 Brežice 

član Branko Vukan 2.8.1965 Pesnica 

 

3.) zaprta lista - predsednik NO RZS:  

Nadzorni odbor (1) Ime in priimek Datum rojstva Članstvo v RD 

predsednik Dušan Pečnik 29.10.1964 Straža Sava 

 

4.) odprta lista – člani NO RZS: predsednik delovnega predsedstva skupščine Anže Petrovič je pozval 
kandidate za člane NO RZS k predstavitvi po vrstnem redu, kot je bilo določeno na 23. seji UO RZS: 

Nadzorni odbor (2) Ime in priimek Datum rojstva Članstvo v RD 

član Martin Gruzovin 31.7.1980 Ajdovščina 

član Martin Miklavec 7.11.1963 Postojna 

član Jože Šumah 3.10.1950 Velenje 

 

Martin Gruzovin: se ni predstavil zaradi odsotnosti 

Martin Miklavec: v ribištvu je aktiven že 35 let: 20 let je opravljal funkcijo predsednika RD Postojna, 6 let 
funkcijo predsednika ZRD Primorske. Pridobil je veliko znanja na področju ribištva, opravljena ima številna 
usposabljanja (ribiški izpit, seminar za ribiškega inštruktorja, višje oblike usposabljanj: ribiški  gospodar, 
ribiški čuvaj, elektroribolov). Pri delovanju v NO RZS bo deloval pošteno in transparentno. Zahteval bo, 
da se na skupščini dogovorjeni sklepi praktično udejanjijo skozi leto. Sodeloval bo pri izdelavi letnega 
poročila NO RZS. 

Jože Šumah: je dolgoletni predsednik RD Velenje. V mandatnem obdobju 2017-2022 je član NO RZS. 
Svoje delo ocenjuje kot dobro. Tudi v tem mandatu želi prispevati in delovati v tej smeri. 

 

Način glasovanja: predstavniki RD so glasovali vsak zase in se javno opredelili za dva kandidata izmed 
treh možnih. Rezultati glasovanja: 

• Martin Gruzovin: prejel 11 glasov sodelujočih in glasujočih RD, kar predstavlja 17,19% sodelujočih in 
glasujočih RD  

• Martin Miklavec: prejel 33 glasov sodelujočih in glasujočih RD, kar predstavlja 51,56% sodelujočih in 
glasujočih RD  

• Jože Šumah: prejel 28 glasov sodelujočih in glasujočih RD, kar predstavlja 43,75% sodelujočih in 
glasujočih RD  

 

d) razglasitev rezultatov volitev 
 

Rezultati volitev so bili razglašeni javno: 

1.) lista UO RZS: soglasno izvoljena 

2.) lista Arbitraža RZS: soglasno izvoljena 

3.) lista - predsednik NO RZS: soglasno izvoljen 

4.) lista – člani NO RZS: izvoljena Martin Miklavec in Jože Šumah 

 

Predstavniki RD so soglasno sprejeli: 

Sklep 17: Skupščina je soglasno izvolila predsednika RZS dr. Miroslava Žaberla. 
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Sklep 18: Skupščina je soglasno izvolila člane UO RZS v sestavi: Marko Lipovž, Branko Novak, 
Marijan Gaber, Aleš Horvat, Igor Kloboves, Bojan Levai, Marko Krajnc, Boštjan P. Zagožen, Peter 
Jankovič. 

Sklep 19: Skupščina je soglasno izvolila člane Arbitraže v sestavi: Dušan Žorž, Božo Božovič, 
Borut Bukovec, Simon Ivančič, Mohor Slatner, Branko Vukan. 

Sklep 20: Skupščina je soglasno izvolila predsednika NO RZS Dušana Pečnika. 

Sklep 21: Skupščina je z večino glasov izvolila člana NO RZS Martina Miklavca in Jožeta Šumaha. 

 

 

Skupščina se je zaključila ob 20:00. 

 

Zapisnikarica: Predsednik delovnega predsedstva: 
Andreja BAVDAŽ Anže PETROVIČ 
  
  
Overitelja zapisnika:  
Miha URH 

 

  
  
Luka MRZELJ  

 

 

  
  

Prejmejo: 

– vse RD, 
– člani upravnega odbora, 
– člani nadzornega odbora, 
– člani arbitraže, 
– predsedniki delovnih teles UO RZS, 
– gostje, ki so se udeležili te seje skupščine, 
– ob zadolžitvah navedeni člani, 
– delavci strokovne službe RZS, 
– vse ZRD oz. pisarne ribiških območij, 
– arhiv RZS. 

 

Opomba: Zvočni zapis poteka seje je v arhivu RZS. Hranimo ga dve leti.  
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